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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ STUDENTSKÉHO PARLAMENTU 5.2.2020 

Plánovaný obsah: Den otevřených dveří, semináře, přírodovědné praktikum, organizace výuky 

v době konání přijímacích a maturitních zkoušek, školní wifi, sběr starých klíčů, sbírka na Austrálii, 

ztráty a nálezy, oficiální školní Instagram  

Projednávaná témata: 

1) Den otevřených dveří 

Ředitel školy by chtěl touto cestou poděkovat všem studentům, kteří se podíleli na organizaci 

DOD. Především si váží ochoty, loajality a vstřícnosti studentů.  
 

2) Gymnaziální maturitní semináře pro školní rok 2020/21 

Vzhledem k velmi pravděpodobnému zrušení povinné maturity z matematiky zůstanou maturitní 

semináře v takové podobě, jako doposud. Studenti si tedy budou volit dva maturitní semináře 

s dotací 3 hodiny týdně. Je ovšem nutné podotknout, že je stále schválená povinná maturita 

z matematiky a nelze ustanovit definitivní rozhodnutí, týkající se seminářů. 
 

3) Návrh na přidání přírodovědně zaměřeného povinně volitelného předmětu pro gymnázia 

Vzhledem k nejistému dostatečnému zájmu z řad studentů o tuto formu povinně volitelného 

předmětu se rozhodlo přesunout tento návrh na období, kdy si studenti budou volit doposud 

zavedené semináře a povinně volitelné předměty (pravděpodobně měsíc březen). Podle 

zájmu o semináře z biologie, fyziky a chemie se pak bude rozhodovat o zavedení tohoto 

povinně volitelného předmětu.  

4) Žádost o pomoc studentů při organizaci přijímacích zkoušek nanečisto  

PaedDr. Ivana Herzigová žádá o pomoc studentů. Studenti se prosím nahlašujte předsedovi 

parlamentu Martinu Gregorovi – G3.B nebo předsedkyni pedagogické školy                       

Barboře Mlátilíkové – P3.C 

5) Sbírka na pomoc zvířatům v Austrálii 

Vzhledem k nedávným zničujícím požárům v Austrálii uspořádala Zoo Praha sbírku na zasažená 

zvířata v této oblasti. Obchodní akademie se za spolupráce s naší budovou rozhodla zapojit do 

této sbírky. Sbírka na naší budově bude probíhat dne 12.2.2020 a studentky z obchodní 

akademie navštíví postupně všechny třídy s pokladničkami, do kterých budou moci studenti 

přispět finančním darem.  

6) GPOA Cup 

GPOA cup se ani v letošním roce konat nebude. Důvody jsou takové, že poslední GPOA Cup se 

setkal z řadou negativních ohlasů a také fakt, že je školní hřiště, které je nezbytné pro organizaci 

GPOA cupu, uzavřeno. Vedení parlamentu vynaloží úsilí pro vytvoření nových aktivit pro 

studenty.  

7) Návrh na vytvoření oficiálního Instagramu naší školy 

Momentálně zjišťuje studentský parlament zájem o tuto novinku. Koncept Instagramu naší školy 

by byl následující. Tento Instagramový účet by fungoval jako forma propagace naší školy, 

respektive ukazoval by život na GPOA (výlety, soutěže...) Každá třída by si stanovila svého 

zástupce (jeden až dva lidé), který by měl k tomuto účtu přístup a jeho povinností by bylo 

přidávat příspěvky z různých akcí a výletů dané třídy. Na tyto zástupce by pak dohlížel úzký 

okruh lidí, který by kontroloval přidané příspěvky. Je nutné zmínit, že by se jednalo o oficiální 

Instagram, a proto by musel být zveřejňovaný obsah na jisté úrovni.  

8) Organizace výuky v době konání maturitních a přijímacích zkoušek  

Podrobný rozpis rozešle předseda parlamentu zástupcům tříd, kteří ho pak rozšíří mezi ostatní 

studenty.  
 

9) Majáles 2020 – předběžné organizační záležitosti (Kontaktní osoba – Pavlína Elsnicová, P3.A) 

Přítomni:  
G1.A, G2.A, G3.A, G4.A, G5.A, G6.A, G7.A, G8.A, G1.B, G2.B, G3.B, G4.B, P1.A, 

P2.A, P3.A, P4.A, P2.B, P4.B, P1.C, P2.C, P3.C + PaedDr. Ivana Herzigová 

Nepřítomni: P1.B, P3.B, P4.C 



 SPGPOA | sekce G, SPgŠ | školní rok 2019/2020 | 6. zasedání| 5.2.2020  

 
 

10) Školní wifi 

Za vyhrané peníze z loňského majálesu se povedlo naistalovat dva nové wifi routery. Jeden je 

umístěn k ředitelně na zeď a měl by tak zajistit pokrytí internetem v druhé části druhého patra a 

druhý je umístěn na v blízkosti učebny dějepisu (učebna 109) a měl by zajistit pokrytí v okolí této 

třídy. Jméno a heslo zůstává stejné.  

11) Sběr starých nepotřebných klíčů  

Paní profesorka Helebrantová uspořádala na naší škole sběr starých nepotřebných klíčů. 

Studenti mohou tyto klíče nosit do kabinetu paní profesorky – kabinet vedle vchodu, je zde 

umístěna také knihovna. Bude zde přichystaná pro tento účel krabice. 

12) Ztráty a nálezy  

Vzhledem k téměř přeplněné vitríně určené pro ztráty a nálezy vyzval předseda studentského         

parlamentu zástupce tříd, aby o této skutečnosti informovali ostatní studenty a obsah ve vitríně 

se tak snad zmenší.  

13) Návrh na přidání klíčů do kabinek na WC 

Tento problém se týká pouze pánských toalet. V brzké době se tento problém vyřeší 

nainstalováním jiného způsobu zamykání.  

14) Návrh na nainstalování zásobníku z papírovými utěrkami na záchody 

Vzhledem k nízké účinnosti a dlouhé časové náročnosti nainstalovaných fukarů je zde žádost 

na nainstalování zásobníků s papírovými utěrkami, který by vyřešil utírání se do toaletního 

papíru.  
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